
Oświadczenie złożone 

przez senator Andżelikę Możdżanowską 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 20 listopada 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do minister infrastruktury i rozwoju Marii Wasiak 

Szanowna Pani Minister! 

Miasto i gmina Pleszew stara się o uzyskanie środków na budowę południowej obwodnicy miasta Plesze-

wa. Obwodnica ta łączyłaby drogę krajową nr 11 z drogą krajową nr 12 w pobliżu węzła drogi ekspresowej 

S11. 

W ramach porozumienia z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu przygotowano 

materiały do decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia dla planowa-

nej budowy obwodnicy. Aktualnie opracowano studium korytarzowe, a w toku jest opracowanie drugiego 

etapu – planowany termin zakończenia prac to 30 czerwca 2014 r. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytanie: czy po opracowaniu STEŚ i uzy-

skaniu decyzji środowiskowej GDDKiA uwzględni w planach finansowych budowę obwodnicy Pleszewa 

w perspektywie finansowej UE na lata 2014–2020? 

Z poważaniem 

Andżelika Możdżanowska 




